



# Skaraborgs bygdegårdsdistrikt

Protokoll fört med distriktets **styrelse** 2024-02-26 i Tumbleberg. Närvarande: Wivi, Anders, Torbjörn, Arja, Sören, Maria, Ingrid, Camilla, Ingegerd. Anmält förhinder Emma, Ari.

Revisorrepresentant Gerth Malmevik

.Från valberedningen Ingrid Ahlstedt och Kjell Larsén.

§ 56 Wivi hälsade välkomna och förklarade **mötet för öppnat**.

§ 57 **Dagordningen** godkändes.

§ 58 **Föregående protokoll** godkändes och att göra listan checkades.

§ 59 **Ekonomi** Kostnaden för kommunträffen i Berg 8/2 godkändes. Budgeten justeras med en kostnad på 20 000 till kommunträffar.

§ 60 **Hållbarhet**. Grolanda, Ryda o S.Råda har fått godkänt hållbarhetsdiplom.

§ 61 **Valberedningen** presenterade 3 nya ledamöter. Då blir det 8 ledamöter + ordförande. Det är inom ramen vad det står stadgarna. En revisor suppleant återstår att tillsätta. Maja Nilsson har sagt ja till att ingå i valberedningen.

§ 62 **Årsmöte** Ett tillägg görs i V-plan med att styrelsen ska arbeta med att genomföra kommunträffar med inriktning mot kris och krisberedskap. Distriktet står för förtäringen på stämman. Ingrid fixar utskriften av handlingarna via SV. Ingela Björklund godkändes som silvernålsmottagare.

§ 63 **Rapporter**

**kultur** fysiskt SamSam i Göteborg 25 mars om

- Vilket stöd har SAMSAM haft tidigare och varför försvinner det
- Vad är ett IOP
- Vill vi samverka inom ett IOP och vad är grunden för denna samverkan?
- Vilket alternativ för IOP kan ni tänka er att gå in i.

**Alternativ 1:** Ett IOP med både övergripande och specifika mål där alla parter har var sin "stol vid bordet" och alla tar gemensamt administrativt ansvar.

**Alternativ 2:** Ett IOP med övergripande mål där Folkets Hus och Parker tar administrativt ansvar, men varje part har en bilaga med ett antal specifika mål som de själva ansvarar för.

**Försäkring** Skadeförebyggande projekt finns att söka.

**Ungdom Tumleberg**, planerar att starta ungdomsaktiviteter.

**Övriga** Ryda ansöker om att bli årets bygdegård. Förbundet planerar stadgeändringar. Förslag på ny medlemsavgift kommer på remiss till distrikten i mars. Anders lämnar in en motion om ett krav på vattenlås i bygdegårdar. Wivi varit på givande inspirationsträff med Hela Sverige ska leva. SV stämmor. Nominering av eldsjäl

#### **Beslut angående rapporter**

- Camilla o Anders deltar på SV:s distriktsstämma.
- Torbjörn deltar på SV:s regionstämma.
- AU ska arbeta med nominering av eldsjäl, klart senast 8/4.

§ 64 **Nästa möte** 15/4 kl 18. Förslag Ekeskog.

§ 65 Wivi förklarade **mötet för avslutat**.

Sekr Ingegerd

ordf Wivi

.....

.....